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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

主餐一道：泛听练习
以下段落是摘自新闻里的一些重要信息,并不是一个段落的听写。空内信息可在本新闻中全部找到,大家可以根据这些信息复述新闻。

一、泛听建议：

1、完整听一遍，掌握大意。

2、继续听，特别注意关键信息。遇到相似的词，写下来。

3、复述新闻。

President Obama is in Mexico this hour for a three day _1_ to Latin America.NPR's Carrie Kahn reports from Mexico City,Obama says he wants to talk the economy,but security matters will also be topping his agenda.

这一时间奥巴马总统正在墨西哥进行为期三天对拉丁美洲的访问。NPR新闻的凯莉·卡恩从墨西哥城发回报道,奥巴马总统表示想谈论经济,但安全问题也将是他此行的重点。

The streets surrounding Mexico City's historic center _2_ for hours in anticipation of President Obama's

arrival.Enthusiastic supporters and a few protestors made a path to police barriers in front of national palace, where Obama is meeting with Mexican President Enrique Pena Nieto.

墨西哥城市街道周围的历史中心在预期奥巴马总统的到来几个小时内已经关闭。热情的支持者及少数抗议者们对于警察们在奥巴马会见墨西哥总统恩里克·培尼亚·涅托的皇宫面前摆放的路障面前制造了一条通路。

Obama said he came to discuss trade and the economy.Mexico is the United States third largest _3_ partner.Economic trade across the two countries' borders now tops $1 billion a day.But a recent decision by Mexican officials to curb U.S. anti-drug agents _4_ in the country will likely dominate discussions.Carrie Kahn, NPR News, Mexico City.

奥巴马表示他前来讨论贸易和经济。墨西哥是美国的第三大贸易伙伴。而在两国边界的经济贸易已经达到最高的一天10亿美元。但墨西哥官员最近遏制美国的反毒品机构的一项决定在这个国家可能会引发大讨论。NPR新闻,凯莉·卡恩,墨西哥城报道。

词汇解析：

1.historic ：有历史意义的;历史的(important or likely to be important in history)

This battle is of historic meaning.

这一战具有历史意义。

2.enthusiastic a.热心的;热情的(showing enthusiasm)

He is enthusiastic about helping others.

他热心助人。

参考答案：

1、trip 2、have been closed 3、trading 4、access
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